
Eide skole 

Referat FAU møte 09.01.2020  

Tilstede: Gunn, Unni, Markus, Per Øyvind, Trond, Monica, Ann, Sandra og Asle 

SAK.  

1. Godkjenne referat fra forrige styre- OK 

 

2. Kort info fra Ann 

 

-Budsjett – går i minus, noe grunnet sykemeldinger, forsøker å løse det ved å kutte «ubrukte 

miljøstillinger» 

-Forsøker ny vaktordning i storefri. Opptil 7 lærere er nå med i deler av storefri 

-God stemning blant de ansatte. 

-Skatepark. Christen Hermansen er på saken, ønsker å søke midler rundt.  

-Foreldreundersøkelsen – kun 19,4%  

 

3. Temakveld 

-Er ønsket, selv om opplegget kun er for 4.-7kl. Unni tar kontakt med Barnevakten. Og hører 

hvilket opplegg de anbefaler.  

 

4. Oppretter Komiteer for 2020. 

Arrangement- Unni, Anita 

Veisikkerhet-Dag, Thomas, Asle 

17.mai – Monica B. Sandra, Markus 

Dokument- Gunn, Rebekka? 

Flere må inn etter hvert. 

 

 


